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FIFA سرنوشت مدافع الريان در دست پرسپوليس و
فروپاشى كاخ روياى شجاع 

خطر بيخ گوش شماره 3
ــود در قبال  ــمى خ ــپوليس موضع رس ــگاه پرس باش
ــده  ــل زاده را اعلام كرده و مدعى ش ــجاع خلي ــى ش جداي
ــت و  ــابق خود نيس ــدور رضايتنامه مدافع س ــى به ص راض
ITC وى را صادر نخواهد كرد. تابستان ليگ شانزدهم بود 
ــپور به مشكل برخورد و  ــپوليس با باشگاه ريزه اس كه پرس
بازگرداندن مهدى طارمى از تركيه به دردسرى بزرگ براى 
ــد. ثبت قرارداد طارمى با ريزه اسپور تركيه و  آنها تبديل ش
در ادامه بازگشت وى به پرسپوليس باعث شد تا پرسپوليس 
ــوند. ــدى طارمى با جرايم و محروميت هايى مواجه ش و مه

اكنون اين داستان به شكلى ديگر براى اين باشگاه در حال 
ــت. شجاع خليل زاده كه فصل گذشته و در زمان  تكرار اس
مديريت ايرج عرب قراردادش را با اين باشگاه تمديد كرده 
ــطه بندى كه در آن همكارى براى فصل جديد  بود، به واس
ــن زمينه مى كرد،  ــروط مالى و توافق در اي ــوط به ش را من

قراردادش را به صورت يكطرفه فسخ كرد.
ــپوليس اما اكنون مدعى است كه توافق  باشگاه پرس
ــد قرارداد با  ــته كه او را از عق ــدى با اين بازيكن داش جدي
ــد. در اين  ــر) منع مى كن ــان قط ــدش  (الري ــگاه جدي باش
ــماره 3  ــه خليل زاده كه از چندى پيش با پيراهن ش زمين
ــد، با اعلام باشگاه  ــما در اين باشگاه رونمايى ش الريان رس
ــر حضور دارد و  ــورت غيرقانونى در قط ــپوليس به ص پرس
مراحل قانونى اقدام در اين زمينه از سوى پرسپوليس دنبال 
ــد. اميرعلى حسينى، معاون حقوقى و بين الملل  خواهد ش
ــگاه پرسپوليس در آخرين صحبت هايش در اين زمينه  باش
مدعى شد: صادر شدن ITCهم به مديريت باشگاه مربوط 
است. احتمالا مدير باشگاه مى خواهد طرح دعوى كند و به 
ــت باشگاه قطرى مخالفت  ــگاه با درخواس احتمال زياد باش
مى كند. وقتى اختلافى بين باشگاه و بازيكن هست، اينطور 
 ITC ــت كه بازيكن ديگر نتواند بازى كند. احتمالا از نيس
ــد و او مى تواند بازى كند. با اين  ــتفاده خواهد ش موقت اس
ــلام مى كنيم، پرونده اى  ــى ما مخالفت خود را اع حال وقت
ــود را ارائه كنيم.  ــتندات خ ــود و بايد مس در فيفا باز مى ش
ــئول تى  ــناس بخش بين الملل و مس حامد مومنى، كارش
ــح اين مورد و اختلاف  ــيون فوتبال در توضي ام اس فدراس
ــكل گرفته  ــپوليس و الريان ش ــگاه پرس نظرى كه بين باش
ــت ITC از سوى باشگاه  اينطور توضيح مى دهد: درخواس
ــخ دهد.  ــگاه مبدا حداكثر بعد از هفت روز پاس را بايد باش
ــرف 14 روز به  ــود، ظ ــخى داده نش اگر طى اين مدت پاس
ــود. وى ادامه داد:  ــورت اتوماتيك اين مجوز صادر مى ش ص
ــود  در اين فرصت هفت روزه بايد اين مجوز صادر يا رد ش
ــئوليت رد كردن درخواست با باشگاه مبدا (در اينجا  و مس
ــپوليس) خواهد بود. در حال حاضر درخواست  باشگاه پرس
ــپوليس هنوز پاسخى به آن  ــيده اما باشگاه پرس الريان رس
 ITC نداده است. اگر باشگاه پرسپوليس به دنبال ريجكت
باشد، پرونده در فيفا باز خواهد شد و در آن بايد ادله خود 
در اين خصوص را توضيح دهد و قانع كند. مومنى با اشاره 
به اينكه ممكن است طى زمان بررسى پرونده، بازيكن براى 
باشگاه مقصد و جديد خود به بازى بپردازد گفت: اصل فيفا 
ــردن بازيكن نبايد  ــت كه جلوى بازى ك همواره بر اين اس
ــود. بر اين اساس ITC موقت تا زمان اعلام راى  گرفته ش
ــد تا بازيكن براى  ــا و كميته انضباطى صادر خواهد ش فيف
ــگاه خواهان  ــم خود به بازى بپردازد. طى اين مدت باش تي
يك سال نيز فرصت خواهد داشت تا اعتراض خود را اعلام 
كند. با اين حال در اينگونه پرونده ها چون پاى بازى كردن 

ــن  يك ز ــا خيلى زود با ــرار دارد، فيف ق
ــد و در به پرونده  ــيدگى مى كن رس

صورت درخواست باشگاه 
ــپوليس اين پرونده  پرس

ــى زود اعلام خواهد بررسى و  خيل
شد.

چهره
ل ا ال اف ش

فارس

عبديان از تعهدنامه نادرى 
رونمايى كرد

عضو هيئت مديره باشگاه استقلال از تعهد نامه 
ــت پول رضايت نامه  به  ــد نادرى مبنى بر پرداخ محم
باشگاه بلژيكى توسط خود اين بازيكن رونمايى كرد.

ــگاه  ــو هيئت مديره باش ــان عض ــدى عبدي  مه
ــه نادرى  ــاره رضايت نام ــه درب ــتقلال، روز جمع اس
ــگاه كورتريك  صحبت هايى به ميان آورد و گفت: باش
ــرد. در توافقى  ــت نامه نادرى را صادر ك امروز رضاي
ــد محمد  ــتيم، مقرر ش ــگاه كورتريك داش كه با باش
ــتقلال خودش  نادرى بازيكن با ارزش تيم فوتبال اس
ــگاه  ــط به اين باش ــغ 200 هزار دلار را در 4 قس مبل
ــكر از نادرى بابت  ــت كند. ضمن تش ــى پرداخ بلژيك
همدلى و البته گذشت فراوانش، متاسفانه بايد بگويم 
ــتقلال رقم هاى  ــده اى با نيت ضربه زدن به اس كه ع
غيرواقعى منتشر كردند و سعى كردند با شيطنت در 
ــان براى ما مشكل تراشى  اين مورد، به خيال خودش
ــت خللى بر  ــد ولى الحمداالله اين اتفاقات نتوانس كنن
ــادرى وارد كند. اين  ــتقلال و ن ــگاه اس همكارى باش
ــئله با واكنش هاى مختلفى روبه رو شد و بعضى  مس
ــان معتقد بودند كه اين اظهارات نمى تواند  كارشناس
ــد اما عبديان با انتشار مطلبى در  واقعيت داشته باش
ــت كه اين مسئله  فضاى مجازى، همچنان مدعى اس

صحت دارد.
ــار تعهدنامه اى از نادرى عنوان كرده   او با انتش
ــه خود را به  ــن مبلغ رضايت نام ــت كه اين بازيك اس

باشگاه بلژيكى پرداخت خواهد كرد.

دريچه

واكنش على كريمى به پيشنهاد 20 ميليارد تومانى

تصميم براى جدايى از استقلال خيلى سخت بود
هافبك فصل گذشته استقلال درباره تصميم اش 
مبنى بر جدايى و رفتن به القطر توضيحاتى ارائه داد.

ــى كريمى در  ــى(ره)، عل ــام خمين ــرودگاه ام از ف
ــفر  ــن صحبت هاى خود قبل از ترك ايران و س آخري
ــه در خدمت  ــرد: پس از دو فصل ك ــه قطر اظهار ك ب
استقلال بزرگ و هوادارانش بودم، تصميم گرفتم وارد 
ــوم و به تيم  ــه جديدى در زندگى فوتبالى ام ش مرحل
ــى بروم. اميدوار هستم در اين باشگاه هم  قطر اس. س
نمايش خوبى داشته باشم و توانايى هايم را نشان دهم.

ــت كه تصميم خيلى  او ادامه داد: واقعيت اين اس
ــتقلال دل بكنى و جدا شوى و  ــختى بود كه از اس س
خيلى درباره آن فكر كردم، اما به نظرم دوره فوتبالى اى 
كه ما مى توانيم بازى كنيم، شايد خيلى نباشد. دوست 
ــتم تجربه جديدى را در زندگى فوتبالى ام داشته  داش
ــودم اين تصميم  ــم. فقط مى توانم بگويم براى خ باش
ــتقلال جدا شوم و اميدوار  ــخت بود كه از اس خيلى س
ــگاه بزرگ ــاره در خدمت اين باش ــتم روزى دوب هس

 باشم.
 هافبك فصل گذشته استقلال در خصوص اينكه 
ــته و از او  ــد با عبديان قرارداد داخلى بس گفته مى ش
ــى، دو هفته  ــت، عنوان كرد: طى يك ــك گرفته اس چ
ــمى با من انجام گرفت، وگرنه قبل  اخير مذاكرات رس
ــتقلال نداشتم. پيش  ــمى با اس از آن هيچ مذاكره رس
ــابقات ليگ قهرمانان، قراردادم تمام شده  از پايان مس
بود ولى به خاطر تيم، بچه ها و هواداران آن بازى ها را 
كاملا آزاد و بدون قرارداد ثبت شده بازى كردم. هفته 
گذشته مذاكره رسمى با من انجام شد كه نياز به زمان 

داشت ولى چك يا پول از كسى تحويل نگرفتم.
ــايد براى هر  ــى اضافه كرد: اين جدايى ش كريم
ــد ولى من خيلى دوست داشتم  ــخت باش دو طرف س
ــاورم و از  ــت بي ــه جديدى را در فوتبالم به دس تجرب
ــن اتفاق بيفتد؛ تا پيش  ــان فصل تصميم گرفتم اي پاي
ــد  ــن اتفاق نيفتاد ولى حالا اين كار انجام ش از آن، اي
ــروم. اميدوار  ــا به تيم جديدم ب ــتم ت و عازم قطر هس
ــتقلال را بپوشم.  ــتم روزى دوباره پيراهن آبى اس هس
اميدوار هستم نماينده خوبى براى فوتبال ايران باشم 
و شانس پوشيدن لباس آبى را به دست آورم و لياقت 

آن را داشته باشم.
 *تصميم بـراى جدايى از اسـتقلال خيلى 

سخت بود
 او درباره دو سال حضور در استقلال و كار كردن 

با مربيان همچون شفر، استراماچونى و فرهاد مجيدى 
ــب  اظهار كرد: طى دو فصل اخير كمترين حق ما كس
ــروع خوبى  ــته ش ــا دو جام بود. در فصل گذش يك ي
داشتيم و آن را ادامه داديم ولى مسائلى كه مى دانيد، 
ــتيم چندان موفق  ــگ برتر نتوانس ــش آمد و در لي پي
ــويم و دوم شديم. در جام حذفى نيز دو، سه حريف  ش
خوب را برديم و به فينال رسيديم و مى توانستيم جام 

بگيريم، اما نشد.
اين هافبك ملى پوش تاكيد كرد: سال قبل هم در 
زمان حضور آقاى شفر اگر در 6 هفته پايانى امتيازات 
ــب مى كرديم و از دست نمى داديم، شانس  لازم را كس
ــتيم ولى در مجموع شرايط بدى از نظر  قهرمانى داش

فوتبالى تجربه نكرديم.
ــد: يك سرى مسائل و حواشى   كريمى يادآور ش
ــان و كل مجموعه  ــود كه نيروى بازيكن اطراف تيم ب
ــتقلال را مى گرفت تا اين موفقيت ها حاصل نشود.  اس
خيلى بهتر مى شد مشكلات دو فصل اخير استقلال را 
ــكلات تمام مجموعه بايد كمك  مديريت كرد. در مش
ــان و بازيكنان  ــن مديريت، مربي ــد و همكارى بي كنن
ــته باشد ولى همكارى لازم در حد قهرمانى  وجود داش
ــيا از  در تيم نبود. او اضافه كرد: در ليگ قهرمانان آس
ــر بالا نيامدند.  ــم و دو تيم ايرانى ديگ ــروه بالا آمدي گ
ــپوليس و همچنين  ــيل تيمى، ما و پرس از نظر پتانس
ــدن در  ــت ش ــانس زيادى براى فيناليس پاختاكور ش
آسيا داشتيم ولى جزئياتى كه در باشگاه ديگر رعايت 
ــد و  ــيا ش ــان به فينال آس ــد، موجب صعودش مى ش

استقلال نتوانست به اين مهم برسد.
ــت در كار  ــا بحث مديري ــان اينكه قطع ــا بي او ب
ــس از فينال  ــراز كرد: پ ــت، اب ــتقلال تاثير گذاش اس
ــده  ــه تعطيل ش ــك هفت ــتقلال ي ــى اس ــام حذف ج
ــتند  ــرارداد نداش ــان ق ــرى از بازيكن ــك س ــود و ي ب
ــش ــم پي ــرمربى تي ــاب س ــراى انتخ ــى ب و مباحث
ــد: در سطح  ــتقلال يادآور ش ــابق اس  آمد. هافبك س
ابتدايى نسبت به باشگاه، تيم و بازى هاى آسيايى نگاه 
ــانى كه بودند، اصلا باور نداشتند كه  ــد. آن كس مى ش
ــود و به مراحل  ــت آسيا ش اين تيم مى تواند فيناليس
بالاتر برود. آنها مثل افرادى بودند كه از دانش آموز در 
ــب امتحان انتظارات زيادى دارند. توقع داشتند در  ش
ــويم ولى موفقيت  زمان گرم كردن بازيكنان، برنده ش
ــفانه  ــازى دارد كه متاس نياز به برنامه ريزى و زمينه س
ــتقلال  ــزى در دو فصل اخير در اس ــن چي كوچك تري
ــگاه  ــاختار باش ــائل نديدم و اگر س ــون اين مس پيرام
ــال هاى آينده نيز فكر نمى كنم  ــود، در س درست نش
ــم بچه ها در  ــال مى بين ــه خوبى بگيرد ولى امس نتيج
ــان يكديگر را  ــتند، بازيكن ــد، دور هم هس تيم ماندن
ــت؛  ــر آنهاس ــند و كادر فنى خوبى بالاى س مى شناس
ــتم با بازى هاى خوب دل هواداران را شاد  اميدوار هس

كنند و قهرمان شوند.
* با اين شـيوه استقلال در آينده هم موفق 

نمى شود
 كريمى در خصوص پيشنهاد سپاهان و احتمال 
پيوستن اش به اين تيم به خاطر حضور محرم نويدكيا 

ــرد: محرم  ــود، عنوان ك ــابق او ب ــه از هم بازيان س ك
ــت كه روى كار من تاثير  نويدكيا يكى از بازيكنانى اس
ــت چون وقتى در سن رشد بودم، همواره  زيادى داش
بازى هاى تاثيرگذارش را در سپاهان به ياد دارم. اواخر 
ــازى بوديم، كاپيتانى تيم را برعهده  فوتبالش نيز هم ب

داشت و خيلى مسائل را از او ياد گرفتم.
ــپاهان  ــگاه س  او تصريح كرد: با آقا محرم و باش
ــاكت و نويدكيا كه همواره  صحبت كردم. با آقايان س
ــتند، مذاكراتى انجام دادم ولى خيلى  به من لطف داش
جدى نشد. هافبك سابق استقلال درباره پيشنهاد 20 
ــپاهان گفت:  ــاردى اش به اين تيم و همچنين س ميلي
ــته مذاكراتى را با استقلال داشتم  در يك هفته گذش
ــپاهان هم صحبت كردم كه البته به بحث رقم  و با س

قرارداد كشيده نشد.
ــتقلال  ــوص اينكه هواداران اس ــى در خص كريم
ــود تا  ــت زودتر جدا ش ــد بودند كه او مى توانس معتق
ــبى پيدا كنند، اظهار كرد: واقعيت اين  جانشين مناس
ــتعداد دارد كه آنها  ــت كه فوتبال ما يك سرى اس اس
امكانات و سازماندهى خوبى از سوى باشگاه ها ندارند و 
از سوى ديگر، بحث دستمزد به موقع گرفتن در ايران 
ــورى هستيم  اتفاق نمى افتد.  او تاكيد كرد: ما در كش
ــيايى يك آپشن بيشتر نداريم  كه در بين تيم هاى آس
ــگاه هاى اماراتى  ــت؛ در گذشته باش و آن هم قطر اس
ــتند بازيكن ايرانى  ــوزه خليج فارس هم مى توانس و ح
ــت. در شرايط  ــور قطر هس بگيرند ولى الان فقط كش
كرونا نيز بازى در اروپا سخت تر شده ولى قطر مباحث 

جداگانه اى دارد.
*قطـر تنها گزينـه بازيكنان خـوب ايرانى 

است
 هافبك فصل گذشته استقلال با اشاره به حضور 
پرُتعداد بازيكنان ايرانى در فوتبال قطر ابراز كرد: همه 
ــگاه هاى  ــر در تيم ملى و باش ــاليان اخي بچه ها در س
ــتند  ــود و همچنين فوتبال قطر نمايش خوبى داش خ
ــتند نظر مثبت مديران تيم هاى اين كشور را  و توانس

براى جذب بازيكنان ايرانى را به خود جلب كنند.
ــه برنامه اى براى رفتن به   كريمى پيرامون اينك
فوتبال اروپا دارد، گفت: فعلا در كوتاه مدت مى خواهم 
ــم و به آن  ــته باش ــم جديدم نمايش خوبى داش در تي
ــم در آينده چه اتفاقى  ــگاه كمك كنم. بايد ببيني باش
ــر و بالاتر ــه تيم هاى بهت ــتم ب ــد. اميدوار هس مى افُت

 بروم.

معرفى نفرات برتر مسابقات 
پومسه بانوان فارس

رقابت هاى پومسه مجازى انتخابى بانوان استان 
فارس با معرفى برترين ها به كار خود پايان داد.

ــئول روابط عمومى هيئت تكواندو  درويشى مس
استان فارس گفت: رقابت هاى پومسه مجازى انتخابى 
ــتان فارس با حضور 32 ورزشكار به صورت  بانوان اس
مجازى و در چهار رده سنى به ميزبانى شيراز برگزار 
ــال فاطمه مهربان و مانيا  ــد و رده سنى زير 12 س ش
قربانى اول و دوم شدند و آنا كشتكار و فريبا مصلحى 

مشتركا در جاى سوم قرار گرفتند.
ــنى 12 تا 14 سال مهسا  او ادامه داد: در رده س
ــت  ــه بلاغى به مدال طلا و نقره دس ــد و فاطم پرخي
ــان  ــاينا باصرى و نرگس احمدى پناه نش يافتند و س
برنز كسب كردند و در رده سنى 15 تا 17 سال سارا 
چنارى، مبينا نظرى و زهرا حيدرى به ترتيب اول تا 
ــوم شدند. درويشى اضافه كرد: در رده سنى 18 تا  س
ــد، زهرا قربانى  ــال هم فروغ راسخ قهرمان ش 30 س
عنوان دوم را به خود اختصاص داد و مريم خدابنده و 

نرجس سامانيان به طور مشترك سوم شدند.
ــازى بانوان  ــه مج نفرات برتر رقابت هاى پومس
ــتان فارس جواز حضور در مسابقات كشورى را به  اس

دست آوردند.

بازيكنان تازه 
در باشگاه قشقايى

ــهداى قشقايى شيراز  3 بازيكن جديد به تيم ش
پيوستند.كلاهى مسئول روابط عمومى هيئت فوتبال 
ــهداى قشقايى شيراز در  ــتان فارس گفت: تيم ش اس
ــته يك  ــروع ليگ دس ــه كمتر از 3 هفته تا ش فاصل
ــازار نقل و  ــور همچنان در ب ــگاه هاى كش فوتبال باش

انتقالات فعال است.
ــرمربى اين  ــزود: با نظر داريوش هرمزى س او اف
ــته دفاع سابق نساجى مازندران  باشگاه، سعيد انگاش
و تيم ملى جوانان، رضا پورمهدى بازيكن سابق مس 
ــان هافبك فصل فصل  ــن كرمان و روح اله صفوي نوي
ــى با عقد قراردادى به تيم  گذشته فجر شهيد سپاس

شهداى قشقايى شيراز اضافه شدند.
ــياهپور بازيكن  ــرو س كلاهى اضافه كرد: كيخس
ــقايى هم قرارداد خود را براى مدت يك  شهداى قش
فصل ديگر با اين باشگاه تمديد كرد. شهداى قشقايى 
شيراز در نخستين بازى فصل جديد ليگ دسته يك 
ــور مهمان ملوان بندر انزلى  ــگاه هاى كش فوتبال باش
ــور در اين رقابت ها  ــت. نماينده فارس براى حض اس
ــتانه مقابل هلال احمر گراش برگزار و  ديدارى دوس

حريف خود را با 3 گل مغلوب كرد.

نعمتى و آقايى بهترين مدافعان 
ليگ قهرمانان آسيا

سيامك نعمتى و سعيد آقايى به عنوان بهترين 
ــيا انتخاب  ــت و چپ ليگ قهرمانان آس مدافعان راس
ــنجى بهترين  ــايت AFC در يك نظرس ــدند. س ش
مدافعان غرب آسيا را انتخاب كرد كه از ديد كاربران 
ــعيد آقايى با كسب  ــايت سيامك نعمتى و س اين س
ــت و  ــن آراء به عنوان بهترين مدافعان راس بيش تري
ــه غرب انتخاب  ــيا در منطق ــپ ليگ قهرمانان آس چ
ــدند. در اين نظر سنجى آقايى 85 درصد و نعمتى  ش

79 درصد از آراء را به خود اختصاص دادند.
ــع ميانى نيز  ــن در بخش بهترين مداف هم چني
ــوان بهترين  ــر به عن ــع برزيلى النص ــون، مداف مايك
مدافع انتخاب شد و شجاع خليل زاده و محمدحسين 
ــت را از آن  ــاى بعدى اين پس ــى زادگان رده ه كنعان

خود كردند.

پيروزى پرسپوليس مقابل 
گل گهر در بازى دوستانه

تيم فوتبال پرسپوليس موفق به پيروزى مقابل 
گل گهر سيرجان در ديدار تداركاتى شد.

ــدار  ــروز در دي ــپوليس ام ــال پرس ــم فوتب  تي
ــگاه  ــيرجان در ورزش تداركاتى به مصاف گل گهر س
شهيد كاظمى رفت كه با پيروزى سه بر دو شاگردان 
ــيرجان همراه  يحيى گل محمدى مقابل نماينده س
ــرى (دوگل) براى  ــد امي ــدى و وحي ــدى عب بود.مه

پرسپوليس در اين ديدار گل زدند.
ــومين و آخرين بازى سرخپوشان  اين ديدار س

پايتخت بود.
 اين تيم در نخستين بازى دوستانه خود مقابل 
ــت خورد. همچنين شاگردان  مس رفسنجان شكس
گل محمدى در ادامه موفق به كسب پيروزى مقابل 

ملوان بندر انزلى شده بودند.

خبر

مرور همه بحران هايى كه استقلال طى يكماه گذشته تجربه كرد
30 روز جهنمى در ساختمان سعادت آباد!

ــتقلال طى يكماه گذشته روزهاى پرفراز و نشيبى را سپرى كرد؛  اس
ــاحل آرامش  ــا با گذر از بحران هاى موجود اين تيم تقريبا به س ــالا ام ح

رسيده و آماده حضور در ليگ بيستم است.
ــگاه  ــعادتمند از مديرعاملى باش ــتم مهرماه وقتى احمد س روز هش
ــيا با پنجره بسته  ــد، تيم حذف شده استقلال از آس ــتقلال بركنار ش اس
ــا وى به عنوان  ــد ت ــدد به احمد مددى تحويل داده ش ــكلات متع و مش

سرپرست مديرعاملى باشگاه جايگزين سعادتمند شود.
ــتقلال نيز كه در جريان مشكلات ريز و درشت باشگاه  هواداران اس
ــود را نه تنها از طريق  ــته هاى خ ــد از همان ابتدا مطالبات و خواس بودن
ــگاه  ــازى بلكه در تجمعات و اعتراض هايى تند در مقابل باش ــاى مج فض
ــاندند تا فضاى كار براى مديريت جديد  ــئولان رس و مجلس به گوش مس
ــد. در آن برهه دغدغه اصلى هواداران حفظ شاكله  ــخت و فشرده باش س
ــتاره هاى آبى پوش بود  ــتقلال و تمديد قرارداد با بازيكنان اصلى و س اس
ــترس استقلال هم دور شده  كه در اين ميان نام دياباته و مليچ كه از دس

بودند در اولويت مطالبات هواداران قرار داشت.
اما هر دو بازيكن ضرب الاجلى كوتاه مدت براى باشگاه تعيين كرده 
ــتقلال علاوه بر مشكلات دست و پا گير فراوان دغدغه مجاب  بودند تا اس
ــود را در اولويت قرار دهد.ضمن اينكه مليچ  كردن دو بازيكن خارجى خ
قراردادش را فسخ كرده بود و دياباته هم فقط 10 روز به استقلال فرصت 

داده بود تا مبلغ بدهى قبلى را به حساب وى واريز كنند.
ــودن راه هاى انتقال  ــته ب ــكلات و بس به هر حال با وجود تمام مش
پول، مبلغ 315 هزار دلار قبل از پايان ضرب الاجل شيخ به حسابش در 
ــلامى دبى واريز شد تا خيال هواداران از بازگشت آقاى گل ليگ  بانك اس
ــود. هر چند در سال هاى اخير ديوار بى اعتمادى بين باشگاه و  راحت ش

ــده كه وقتى باشگاه بيانيه داد و خبر واريز  هواداران انقدر قطور و بلند ش
پول به حساب دياباته را به طور رسمى اعلام كرد باز هم واكنش هواداران 
منفى بود و تصور مى كردند كه پولى به حساب شيخ واريز نشده و انتشار 

چنين اخبارى صرفا جهت جلوگيرى از تجمعات و اعتراض هاست!
در چنين اوضاع و احوالى كه فشارها بر مسئولان باشگاه و مديريت 
ــد دغدغه تامين منابع  ــتر و بيشتر مى ش ــتقلال هر لحظه بيش جديد اس
مالى براى تسويه حساب با وينفرد شفر،سرور جپاروف و باشگاه پاختاكور 
ــاعت با  ــى بود كه هر روز و هر س ــوهان روى اعصاب مديران ــون س همچ

افزايش قيمت ارز مواجه بودند و زمان براى آنها به سرعت مى گذشت!
ــكلات و شرايط نفسگيرى كه باشگاه استقلال با  اما با تمام اين مش
ــكايت آنها  ــاب افرادى كه ش ــه بود تقريبا تمام بدهى ها به حس آن مواج
منجر به بسته شدن پنجره استقلال شده بود واريز شد و باشگاه در فصل 

ــز بازيكنان مورد نياز را جذب كرد تا 30 روز پرالتهاب  ــل و انتقالات ني نق
ــتراحت بر مديران باشگاه استقلال بگذرد و مشكلات  و بدون خواب و اس
ــته به احمد مددى واگذار شده بود  بزرگى كه تماما از مديران ادوار گذش
ــتقلال بتواند از اين بحران به  ــود و اس ــبتا كوتاه برطرف ش در مدتى نس

سلامت بگذرد.
ــت پرداختى هاى استقلال در يك ماه اخير نشان مى دهد كه  فهرس
ــدن پنجره و حفظ شاكله تيم  ــگاه در اين مدت براى باز ش مديريت باش
مسير دشوارى را پيموده و با وجود تمام موانعى كه بر سر راه وجود داشت 
ــتانه باز شدن است تا اين  ــتقلال در آس اكنون پنجره نقل و انتقالاتى اس

باشگاه بتواند قرارداد بازيكنان جديد خود را نيز ثبت كند.
ــتقلال در يك ماه اخير مبالغ 592 هزار دلار را در چند  ــگاه اس باش
ــاب شفر،94 هزار دلار به حساب سرور جپاروف،142 هزار  مرحله به حس
ــاب شيخ دياباته،50  ــاب باشگاه پاختاكور،315 هزار به حس دلار به حس
ــامل جرايم منظور شده  ــاب مليچ و 25 هزار دلار كه ش هزار دلار به حس
از سوى فيفا بود واريز كرده است. ضمن اينكه در يك ماه گذشته مبلغى 
ــتقلال از  ــاب طلبكاران داخلى اس ــارد تومان به حس ــدود 13 ميلي در ح
جمله كنعانى زادگان و چند بازيكن سالهاى قبل اين باشگاه واريز شد تا 
استقلالى ها براى دريافت مجوز حرفه اى مشكلى نداشته باشند. در كنار 
ــتقلالى باعث  تمام اقدامات صورت گرفته، انتخاب يك كادر فنى كاملا اس
شده تا چشم انداز هواداران اين تيم براى فصل جديد كاملا روشن باشد و 
به نظر مى رسد استقلال در فصل جديد برخلاف سال هاى قبل استارت 
ــد. نكته پايانى اينكه در خصوص تامين منابع  ــته باش قدرتمندانه اى داش
مالى براى فصل جديد نيز مديريت باشگاه استقلال خبرهاى خوبى براى 
هواداران آبى دارد كه احتمالا تا پايان هفته جارى رسما اعلام خواهد شد.

قربانى ترافيك چپ پاها در تيم فكرى
ماجراى جدايى زكى پور از استقلال

ــت اين بازيكن داد تا  ــث و جدل زكى پور با محمود فكرى كار دس بح
سرمربى آبى ها پس از 4 سال، مدافع چپ آبى ها را از تيمش كنار بگذارد.

 در جريان ديدار دوستانه روز شنبه استقلال و چوكا تالش اتفاقاتى رخ 
داد كه باعث شد تا محمود فكرى سرمربى آبى پوشان، ديروز با ارسال نامه 
ــگاه، اعلام كند كه ميلاد زكى پور ديگر جايى در تفكرات او ندارد  اى به باش

و اين بازيكن مختار است تيم بعديش را انتخاب كند.
ــاهدان عينى در بازى روز شنبه نقل كرده اند، گويا وقتى  آنطور كه ش
ــمت چپ زمين بازى كرد و سپس با آسيب ديدگى  ابتدا عارف غلامى در س
ــجاعيان، بازهم به جاى او متين كريم زاده به ميدان رفت، ميلاد  داريوش ش
ــتقلال جايى ندارد، شاكى شد و  ــرمربى اس زكى پور از اينكه در تفكرات س
رفتارى نشان داد كه مورد پسند كادر فنى نبود. محمود فكرى وقتى متوجه 
ــتن كنار زمين، دور زمين  ــت به جاى نشس ــد، از او خواس رفتار زكى پور ش
ــيوه بازى اش را از 352 به 442 تغيير داده بود و با  ــتقلال ش بدود. البته اس
ــياوش يزدانى، محمدحسين  ــيد مظاهرى، س اين نفرات به ميدان رفت: رش
مرادمند، عارف غلامى، مسعود ريگى، داريوش شجاعيان، وريا غفورى، آرش 
رضاوند، فرشيد اسماعيلى، مهدى قايدى و ارسلان مطهرى. هم چنين عارف 

غلامى در نقش مدافع چپ براى استقلال بازى كرد.
ــتانه مقابل چوكا رخ داد، شائبه هاى جدايى  اتفاقاتى كه در ديدار دوس
ــتقلال را تقويت بخشيد و با توجه به عدم حضور اين بازيكن  زكى پور از اس
ــان، به اختلافات اين بازيكن با سرمربى تيم دامن  در تمرين ديروز آبى پوش

ــگاه استقلال به  ــد تا اينكه باش زد و خبرهايى از جدايى زكى پور مخابره ش
صورت رسمى از جدايى اين بازيكن خبر داد.

ــاى محمد نادرى و  ــت زكى پور، دو بازيكن به نام ه ــتقلال در پس اس
متين كريم زاده را خريدارى كرده و ميليچ هم در آستانه بازگشت به اردوى 
تيم آبى است. از سويى محمود فكرى در تيم هايى كه پيش تر در آن حضور 
داشته نشان داده مربى است كه به نظم و انضباط اهميت ويژه اى مى دهد. 
شايد جدايى از استقلال يكى از خواست هاى مدافع چپ تيم آبى هم باشد 
ــر فرصت حضور در ميدان را  ــه اين خاطر كه ميلاد در حضور ميليچ كمت ب

پيدا مى كند و حالا به جمع رقباى او محمد نادرى هم اضافه شده است.
ــرداد 1395 به همراه  ــپ آبى ها كه در خ ــلاد زكى پور مدافع چ  مي
ــت و در حالى كه  ــاله اس ــتقلال آمد، اكنون 25 س عليرضا منصوريان به اس
ــى او را در تيم نفت تهران مى شناخت، اما رفته رفته در استقلال  كمتر كس
ــال در سمت چپ خط  ــمى پيدا كرد و به مدت 4 س ــم و رس براى خود اس

دفاعى استقلال به ميدان رفت و روزهاى پر فراز و نشيبى را گذراند.
ــاى ليگ برتر، جام حذفى  ــته در رقابت ه زكى پور كه در فصل گذش
ــتقلال به ميدان رفته بود، تنها  ــيا در 24 بازى براى اس و ليگ قهرمانان آس
ــليمان به نام خود ثبت كرد و در  يك پاس گل را در ديدار با نفت مسجدس
ــت و  ــان بيش از 60 دقيقه در زمين حضور داش ــابقه براى آبى پوش 15 مس
در فصل گذشته در سايه ميليچ قرار داشت و فرصت عرض اندام پيدا نكرد.
ــگاه استقلال و با توجه به حضور  ــمى باش در حاليكه پيش از اعلام رس
ــپ خط دفاعى  ــمت چ ــديد در س ــادرى و كريم زاده و تراكم ش ــچ، ن ميلي
ــتقلال، جدايى زكى پور از استقلال محتمل تر از قبل به نظر مى رسيد،  اس
اين بازيكن در ديدار دوستانه مقابل چوكا و تمرين ديروز آبى پوشان حضور 

نداشت تا جدايى او از استقلال قطعى به نظر برسد.
ــمى از پايان همكارى با  ــانه باشگاه استقلال به صورت رس بالاخره رس
زكى پور خبر داد و اعلام كرد با توجه به نامه اى كه محمود فكرى سرمربى 
اين تيم صادر كرده است، زكى پور در اختيار باشگاه قرار گرفته و مى  تواند 

تيم جديد خود را معرفى كند و از جمع آبى هاى پايتخت جدا شود.

چنين انتخابى را در پرسپوليس به ياد ندارم
همه چيز از پيش تعيين شده

مهر: پيشكسوت تيم فوتبال پرسپوليس با اشاره به انتخاب جعفر سميعى 
به عنوان مديرعامل اين باشگاه گفت: شناختى از عملكرد مديريتى او ندارم اما 
مى دانم انتخاب ها «صورى» است. اسماعيل حلالى  در خصوص انتخاب جعفر 
ــميعى به عنوان مديرعامل جديد باشگاه پرسپوليس گفت: هيچ شناختى از  س
ــهردارى تهران فعاليت داشته است. رزومه  ــنيده ام در ش ــان ندارم. تنها ش ايش
ــخصيت  ــنايى كامل با او دارند مى گويند ش ــانى كه آش او را خوانده ام ولى كس
ــى كرد. پيشكسوت تيم فوتبال  قابل احترامى دارد؛ اما بايد مديريت او را بررس
پرسپوليس افزود: البته در بحث مديرعاملى پرسپوليس نبايد آزمون خطا كرد. 
ــت بايد مديرى كه  ــيا در پيش اس ــا توجه به اينكه فينال ليگ قهرمانان آس ب
ــت انتخاب مى كردند. پرسپوليس جايى نيست كه بخواهيم  تجربه لازم را داش
ــتباه را براى انتخاب مديرش بالا ببريم. حلالى يادآور شد: بايد زمان  ضريب اش
ــيوه مديريتى در پيش مى گيرد. حالا  را در نظر گرفت و ديد او چه رفتار و ش

ــرد. وى درباره نحوه  ــت بايد مورد حمايت قرار بگي ــده اس هم كه او انتخاب ش
ــگاه پرسپوليس كه گفته مى شود از سوى هيئت مديره  انتخاب مديرعامل باش
ــته است، تصريح كرد: مگر  ــگاه نبوده و وزارت ورزش در آن نقش داش اين باش
ــت كه اين بار هم در انتخاب سميعى  ــته اس تا حالا هيئت مديره دخالتى داش
دخيل بوده باشد. تمام باشگاه هاى دولتى چنين مشكل بزرگى را دارند. هيئت 
مديره و مديرعامل صورى انتخاب مى شوند. همه چيز از قبل تعيين شده است. 
من اصلاً به ياد ندارم چنين انتخاب هايى از هيئت مديره باشگاه پرسپوليس در 
ــال هاى گذشته رقم خورده باشد. پيشكسوت پرسپوليس درباره اولويت هاى  س
ــگاه يادآور شد: سميعى بايد خيلى زود به فكر  كارى مديرعامل جديد اين باش
ــى دارند. او  ــم نياز به اتحاد و همدل ــد. اعضاى تي ــالان باش روحيه تيم بزرگس
ــپس بايد فكر اساسى براى زيرساخت هاى مالى، حقوقى و فنى كند. وى در  س
ــگاه پرسپوليس نياز است تا پس از حل  ــان كرد: مديرعامل باش پايان خاطرنش

ــكلات فعلى، پرورش بازيكن را در تيم هاى پايه در اولويت خود قرار دهد.  مش
ــرايط اقتصادى فعلى بايد كمك كند تا بتوانيم بازيكنان  ــكلات ارزى و ش مش

خوبى را پرورش داده و به فوتبال ملى و باشگاهى كشور معرفى كنيم.

ــن يك ز ــا خيلىبا ــرار دارد، فيف ق
ــدبه پرونده ــيدگى مى كن رس

صورت درخواست باش
ــپوليس اين پر پرس

ــى زود اعلام خوبررسى و خيل
شد.


